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Referat fra bestyrelsesmødet d. 16. juni 2021 
 
Til stede: Claus, Per, Jim, Lotte S, Svend (referent) 
Fraværende: Lilly, Ib 
 
Dagsorden og referat: 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 
 Intet at bemærke. 
 
2.   Kassererens rapport 
 Bankbeholdning: kr. 173.423,79, fordelt på 

- Opsparing kr.  114.919,92 

- driftskonto kr. 58.503,87    

 Kasse:   ca. en 50’er 

  
3. Konstituering 

Efter generalforsamlingen og konstitueringen ser bestyrelsen således ud: 
Svend Kristensen (nr. 20) - formand 
Claus Olsson (nr. 9) - næstformand  
Per Q. Svendsen (nr 8) - kasserer 
Lily Lund Hjorhöy (nr. 1) 
Jim van Hauen (nr. 10) 
Suppleanter: Ib Mortensen (nr. 5), og Lotte Q. Svendsen (nr. 8) 
 
Tak til de afgående, Birthe Jeppesen og Helen Bille, for indsatsen og for 
samarbejdet i bestyrelsen. 

  
4.  Opfølgning fra generalforsamlingen 
 Vedtagne forslag: 

• der var ingen forslag til behandling på generalforsamlingen i år. 
 
 Fra pkt. Evt: 

• den kommende nye affaldssorteringsordning (kendt fra lokalpressen) blev 
debatteret på generalforsamlingen, med en opfordring til  bestyrelsen 
om at tage sagen op. 

 
Vi påtænker at spørge det såkaldte ’kompostudvalg’ om ikke det er en 
opgave for dem, under de sædvanlige betingelser: Reference til 
bestyrelsen, og godkendelse af budget/udgifter samme sted.  

 
Vi håber, at I siger ja tak til opgaven – ellers må vi nedsætte et nyt  -
udvalg, med et endnu flottere navn.  

 

• ladestandere til kommende el-biler blev igen berørt. I forbindelse med 
kommende arbejder på gruspladsen (asfalt, retablering efter evt. lade-
nedlæggelse mv), vil det være hensigtsmæssigt at tage hensyn til et 



 

 

forventet behov for anlæg af ladestandere på pladsen. Pt ved vi ikke nok 
om krav, standarder og muligheder, men det må vi finde ud, når det bliver 
aktuelt. 

 
5.  Asfalt-orientering 
 Datoen for asfalteringen er onsdag d. 30. juni – med forbehold for vejret. Der 

kommer senere information om adgangsforhold, parkering m.v. 
 
6.  Bestyrelsens ’huskeseddel’: 

• Den kommende nye affaldssorteringsordning - planer, krav, evt. forberedelser. Sendt i 
udvalg. 
 

7.  Evt. 
Lidt om ’hesteskoen’, hvorfra der ikke er noget nyt. Ejerne er adviseret om at 
bjørneklo-sæsonen er begyndt, og man har lovet at gøre noget ved det. 
 
(Et lille tip: observerer man en bjørneklo-plante tæt på, så kan den fint 
bekæmpes med en spade. Fæld den med et spadehug nede ved jorden, og 
helst inden den har sat frø).   
 
Bestyrelsens mødekalender: 1/9 – 20/10 – 1/12 – 2/2-2022 – 6/4 (alle 
onsdage). Ekstra møder efter behov. 
 
 
 
                                  


